

# THE CONNOISSEURS

- ANA Tasty Delights -

## 離陸後のサービス Snack Service



チキンとサンドライトマト  
クリームチーズソースのサンドウィッチ  
Chicken, sun-dried tomato and cream  
cheese sauce sandwich  
鸡肉番茄干奶酪三明治

メニュー名や掲載画像は、時期により変更になる場合がございます。  
お食事に落花生を使用しないよう注意を払っておりますが、調理・製造段階において微量に含まれる場合や、原材料の一部に使用されている場合がございます。

The items and photographs in the menu may change without notice depending on the season.  
ANA strives to avoid using peanuts in our meals. Please be aware, however, that small amounts of peanuts are sometimes included during preparation, or may be contained in supplemental ingredients.  
菜单名以及刊载图片会因时节变更。餐食中已注意尽量不使用花生，但在调理和生产过程中可能会混入微量或部分原材料中可能会使用到花生。

# THE CONNOISSEURS

- ANA Tasty Delights -

## ブレックファーストサービス Breakfast Service



鯖幽庵焼き  
Grilled Spanish mackerel with soy-based  
sauce  
幽庵烤鲑鱼套餐

Total 807 kcal



チーズオムレツ ラタトゥイユ添え  
Cheese omelet with ratatouille  
芝士蛋包饭配炖菜套餐

Total 781 kcal

メニュー名や掲載画像は、時期により変更になる場合がございます。  
お食事に落花生を使用しないよう注意を払っておりますが、調理・製造段階において微量に含まれる場合や、原材料の一部に使用されている場合がございます。

The items and photographs in the menu may change without notice depending on the season.  
ANA strives to avoid using peanuts in our meals. Please be aware, however, that small amounts of peanuts are sometimes included during preparation, or may be contained in supplemental ingredients.  
菜单名以及刊载图片会因时节变更。餐食中已注意尽量不使用花生，但在调理和生产过程中可能会混入微量或部分原材料中可能会使用到花生。

# THE CONNOISSEURS

- ANA Tasty Delights -

## 離陸後のサービス Snack Service



ターキーハム、クリームチーズと  
ピストソースのサンドウィッチ  
Turkey ham, cream cheese and pisto  
sauce sandwich  
香草奶酪火鸡火腿三明治

メニュー名や掲載画像は、時期により変更になる場合がございます。  
お食事に落花生を使用しないよう注意を払っておりますが、調理・製造段階において微量に含まれる場合や、原材料の一部に使用されている場合がございます。

The items and photographs in the menu may change without notice depending on the season.

ANA strives to avoid using peanuts in our meals. Please be aware, however, that small amounts of peanuts are sometimes included during preparation, or may be contained in supplemental ingredients.

菜单名以及刊载图片会因时节变更。餐食中已注意尽量不使用花生，但在调和生产过程中可能会混入微量或部分原材料中可能会使用到花生。

1月 ロサンゼルス ⇒ 羽田  
LOS ANGELES - HANEDA  
JAN 洛杉矶 - 羽田



LAX-HND 140101-140131

# THE CONNOISSEURS

- ANA Tasty Delights -

## ブレックファーストサービス Breakfast Service



Total 787 kcal

鮭照り焼き  
Grilled salmon teriyaki  
照烧鲑鱼套餐

メニュー名や掲載画像は、時期により変更になる場合がございます。  
お食事に落花生を使用しないよう注意を払っておりますが、調理・製造段階において微量に含まれる場合や、原材料の一部に使用されている場合がございます。

The items and photographs in the menu may change without notice depending on the season.

ANA strives to avoid using peanuts in our meals. Please be aware, however, that small amounts of peanuts are sometimes included during preparation, or may be contained in supplemental ingredients.

菜单名以及刊载图片会因时节变更。餐食中已注意尽量不使用花生，但在调和生产过程中可能会混入微量或部分原材料中可能会使用到花生。

1月 ロサンゼルス ⇒ 羽田  
LOS ANGELES - HANEDA  
JAN 洛杉矶 - 羽田



LAX-HND 140101-140131



Total 814 kcal

スクランブルエッグ  
チキンとサンドライトマトソーセージ  
Scrambled egg with chicken and  
sun-dried tomato sausage  
鸡肉炒蛋配番茄干香肠套餐

# THE CONNOISSEURS

- ANA Tasty Delights -

## 離陸後のサービス Snack Service



ハムとタマゴサラダのサンドウィッチ  
Ham and egg salad sandwich  
火腿鸡蛋色拉三明治

メニュー名や掲載画像は、時期により変更になる場合がございます。  
お食事に落花生を使用しないよう注意を払っておりますが、調理・製造段階において微量に含まれる場合や、原材料の一部に使用されている場合がございます。

The items and photographs in the menu may change without notice depending on the season.

ANA strives to avoid using peanuts in our meals. Please be aware, however, that small amounts of peanuts are sometimes included during preparation, or may be contained in supplemental ingredients.

菜单名以及刊载图片会因时节变更。餐食中已注意尽量不使用花生，但在调和生产过程中可能会混入微量或部分原材料中可能会使用到花生。

# THE CONNOISSEURS

- ANA Tasty Delights -

## ブレックファーストサービス Breakfast Service



Total 729 kcal

鯖味噌煮  
Simmered mackerel in miso sauce  
味噌鯖鱼套餐

メニュー名や掲載画像は、時期により変更になる場合がございます。  
お食事に落花生を使用しないよう注意を払っておりますが、調理・製造段階において微量に含まれる場合や、原材料の一部に使用されている場合がございます。

The items and photographs in the menu may change without notice depending on the season.

ANA strives to avoid using peanuts in our meals. Please be aware, however, that small amounts of peanuts are sometimes included during preparation, or may be contained in supplemental ingredients.

菜单名以及刊载图片会因时节变更。餐食中已注意尽量不使用花生，但在调和生产过程中可能会混入微量或部分原材料中可能会使用到花生。



Total 773 kcal

ワッフルとパンケーキ  
パイナップルのコンポート  
Waffle and pancake with pineapple  
compote  
华夫饼配水果菠萝